
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 2 2024 
 

Møtested: 
 

Oppegård IL Klubbhus 

Dato: 
Tid: 

14. februar 2024 
19:00 – 22:20 

Tilstede: 
 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Anne-Lise Sørli, Oskar Andreas Kleven, Eivind Aasheim, Anne Grete 
Kaasa, Rune Nilsen 
 
Kontrollutvalget Ragnhild Riis 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Kontrollutvalget v/Vidar Fålun 

Neste styremøte 14. mars 

 
 

Saksnr  Ansvar 
09/2024 Diskusjonssak 

Møte med kontrollutvalg 

 

Kontrollutvalget v/ leder Vidar Fålun deltok i møtet. Ragnhild Riis meldte forfall. 

 

Utarbeidet Internkontroll dokument ble gjennomgått, og det ble gitt innspill om å 

supplere inn et punkt om hvem som kan uttale seg på vegne av NFIR. Det ble også 

foreslått å sette inn henvisning til NIFs lov i forhold til Kontrollutvalgets oppgaver. 

Vidar har deltatt på kurs gjennom Viken idrettskrets i forhold til kontrollutvalgets rolle 

og oppgaver. 

 

Det avklares mellom kontrollutvalget, Lisbeth og Anne-Lise i forhold til 

kontrollutvalgets innsyn i styrets virke og saksbehandling, før utvalget skriver rapport 

til årsmøtet. Og det avtales direkte med Anne-Lise i forhold til revisjon av regnskap så 

snart det er klart.  

 

Kontrollutvalget ga innspill om. å vurdere å innføre risikoanalyser. Det ble diskutert om 

dette evt kunne være aktuelt for enkelte saker. Styret tar med seg innspillet og 

vurderer om og evt hvordan økt oppmerksomhet på risiko bør håndteres.  
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10/2024 Beslutningssak 

Godkjenne referat fra styremøte 11. januar 2024 

Ingen kommentar 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 11. januar 2024 er godkjent 

 

 

11/2024 Beslutningssak 

Engangstilskudd fra KUD 
 
Nordre Follo IR har mottatt 520.517 kr fra ekstratilskuddet til fordeling. 

 
 
 
 
 



Formålet med tilskuddet er en ekstrainnsats for å bidra til at alle barn og ungdom 
mellom 6 og 19 år gis like muligheter til å delta i idrett uavhengig av hvor de bor og 
familiens sosioøkonomiske ressurser. 
Midlene skal understøtte: 

- Idrettslagenes arbeid med å inkludere barn og ungdom mellom 6 og 19 år som 
faller utenfor på grunn av sosiale ulikhet og sosioøkonomiske årsaker 

- Å holde foreldrebetalingen og aktiviteter som er kostnadsdrivende nede 
 
Ved forrige runde med fordeling av ekstramidler (sommeren 2023) ble det delt ut 
basert på aktivitetstall i klubben. Effekt av den tildelingen eller hvordan klubbene har 
valgt å disponere midlene er ikke målbart.  
 
Styret vurderte flere alternative fordelingsnøkler av årets tildeling. For å målstyre 
midlene noe mer ved denne tildelingen ble det besluttet at tildeling gjøres etter en 
enkel søknadsprosess. Tildelingsbrevet fra NIF åpner opp for at det er mulig; «Det er 
opp til idrettsrådene og idrettskretsene å beslutte kriterier og metode for fordeling og 
hvor mye hvert idrettslag skal få. Idrettslagene skal i utgangspunktet ikke måtte søke 
eller rapportere, men dersom idrettsråd og idrettskretser anser det som 
hensiktsmessig, kan midlene fordeles basert på en enkel søknadsordning. Midlene bør 
benyttes av idrettslagene i 2024.» 
 
Klubbene bes om å sende inn sine kriterier og hva penger skal brukes til. De klubbene 
som sender inn en slik søknad får tildelt penger basert på aktivitetstall fra 2022 (2023 
tall er ikke tilgjengelig ennå). Det stilles krav om en kort rapport tilbake. Dette må NFIR 
lage en rutine for. 
Klubbene gis en søknadsfrist til 12. mars, og tildelinger behandles i styremøte 14. mars. 
 
Vedtak: 
Det sendes ut brev til alle klubber om at det må søkes for å ta del i årets tildeling. 
Søknadsfrist 12. mars.  
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12/2024  
  

Diskusjonssak  
Reklameplakater i idrettshaller og svømmehaller  
 
Saken baserer seg på henvendelse fra Kolbotn IL Svømming som ønsker mulighet til å 
tegne sponsorat og henge opp reklameskilt på lik linje som andre klubber/lag har 
anledning til i andre kommunale idrettshaller. 
 
Kommunens regelverk er ikke god nok kjent, annet enn korte merknader som står i 
fellesregelverk for utleie av kommunale lokaler og anlegg. Svømmehallene er ikke 
omtalt som et sted hvor reklameskilt kan henges opp. 
 
Idrettsrådets innstilling er at idretten må kunne tjene penger på 
sponsorat/reklameskilt. Det er ingen grunn til at det skal være forskjell mellom 
svømmehaller og idrettshaller.  
Det må gjøres en full gjennomgang av hva som finnes av reklameavtaler, og gjeldende 
retningslinjer må gjennomgås og evt. oppdateres.  
Idrettsrådet ser på en slik gjennomgangen som et ledd i harmoniseringsprosessen og 
med likebehandling som utgangspunkt da flere klubber/aktører bruker samme anlegg. 
 
Kommunen kontaktes for å finne rette avdeling for saken. Ambisjon for prosjektet er å 
ha gjennomført opprydding og revidering av retningslinjer før åpning av Langhus 
svømmehall. 
 
Kolbotn IL sin henvendelse besvares. 
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13/2024  
  

Diskusjonssak  
Strømming av idrettsarrangement  
 

 
 
 



Saken kommer opp etter at idrettsrådet er tilsendt på høring kommunedirektørens 
innstilling i sak som skal fremlegges til politisk behandling. 
Kommunedirektørens innstilling henviser til og støtter NIF sine retningslinjer for 
strømming av norsk idrett. I tillegg er det utformet en kontrakt mellom Nordre Follo 
Kommune og idrettslagene som vil strømme arrangement. Kontrakten er utformet av 
kommunens egne juridiske avdeling med utgangspunkt i Datatilsynets veileder. 
 
Datatilsynets veileder er sist endret juni 2023, mens NIFs nye retningslinjer ble vedtatt 
november 2023. NIF har etter sitt vedtak igangsatt et arbeid med sikte på å få revidert 
Datatilsynets veileder for å få ansvarsforholdene tydeligere. 
 
Idrettsrådet ønsker at strømming skal være mulig der det er lagt til rette for det, men 
det er for mye uavklart juridisk til at NFIR nå kan ta stilling til avtalen 
kommunedirektøren foreslår at idrettslagene skal signere på. 
Enn så lenge mener idrettsrådet at kommunen må fortsette med behandling og 
godkjenning på enkeltsøknader som kommer inn. Dette meddeles til kommunen. 
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14/2024  
  

Diskusjonssak  
Årsmøte 2024, planlegging  
 
Årsmøte for Nordre Follo Idrettsråd er satt til 7. mai kl. 19 – 21. Årsmøtet ønskes 
avholdt på Langhuset. Dette bookes dersom ledig. 
 
En fremdriftsplan og ansvarsfordeling ble gjennomgått og fylt ut i møtet. Det er ønsket 
at det etter årsmøtet legges til rette for et åpent møte om aktuelle tema. 
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15/2024  
  

Diskusjonssak  
Kolbotn IL - Energisentral  
  
Saken baserer seg på henvendelse fra Kolbotn IL og KIL Drift. Med utgangspunkt i 
likebehandlingsprinsippet ønskes det at en sak som sikrer at kommunen betaler for 
generert og brukt energi i energisentralen, for drift av Tømtebanen og senere Sofiemyr 
kunstgress. Betaling for energi anses som likebehandling av idrettslag sett i lys av at 
kommunen betaler fullt ut energi og driftskostnader for andre kommunale 
kunstgressbaner og anlegg. 
 
Da det ikke foreligger noe skriftlig avtale om dette mellom kommunen og KIL / KIL Drift 
trenger saken å løftes politisk.  Saken sees i sammenheng med ønske om salg av 
Energisentralen. 
 
NFIR ønsker å bistå KIL, og tar kontakt med kommunen for å finne beste og raskeste 
veien.  
Det må avklares med kommunen hva som må til for å få til en politisk behandling av 
denne saken. Og det må innhentes opplysninger om kostnader knyttet til drift og hva 
som er aktuell pris for energisentralen.  
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16/2024  
  

Diskusjonssak  
Oppfølging Tiltaksplan  
 
Tiltaksplanene ble gjennomgått og justert. Planene er levende og status på oppfølging 
føre inn i skjemaene fortløpende. 
 

 

17/2024  Diskusjonssak  
Evaluering klubbmøte 17. januar  
  
Styret er fornøyd med arrangementet. Selv om deler av programmet måtte fjernes og 
gjøres om grunnet værforhold som medførte at ikke alle kom frem, så ble kvelden fylt 
med relevant og godt innhold. 

 



Det var positivt å møtes til litt mat og mingling før møtet. Lokalet Skotbu fungerer 
perfekt mht. til teknikk mv. 
 
Det var godt med deltagere tross noe frafall grunnet værforhold (52 påmeldt, over 30 
deltagere).  

18/2024  Diskusjonssak  
Evaluering Rundtur med OIK 3. februar  
  
Både styret, politikere og deltagende idrettslag er fornøyde med arrangementet. Det 
ble en rundtur på ca 8 timer, med 5 stopp og presentasjon av 30 klubber med 
undergrupper.  
 

 

19/2024  Diskusjonssak  
Follo FK hjemmebane  
 
Follo Fotballklubb har meldt på et G13 lag til seriespill for 2024 sesongen. Det er 
utfordrende å finne en egnet hjemmebane til laget da alle anlegg allerede er fylt over 
kapasitet.  
Follo FK er en overbyggende klubb med nedslagsfelt i hele kommunen og således 
mener idrettsrådet det ikke er særlige grunner som tilsier at de må ha Ski som 
hjemmebane.  
 
Idrettsrådet prøver å finne løsninger på baner med noe mindre belastning, dog må det 
også vurderes hvilke baner som kan egne seg for satselag slik Follo FK har som 
ambisjon. Det vil foreslås for Follo FK at det er en mulighet å høre med Kråkstad IL om 
å melde inn Kråkstad kunstgress som hjemmebane. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NV 

 Eventuelt 

• Invitasjon til årsmøte Follo HK 19. Mars 19:30 Stil Arena. 
o  Eivind representerer idrettsrådet. Lisbeth melder til klubben 

• Styremøte 12. Juni ble flyttet til 11. juni 

• Info om avdelingen kultur, idrett og friluftsliv – muntlig orientering i møtet  
o Det er ansatt ny idrettsrådgiver, som starter 1. mai.  
o Tildeling av treningstid vil håndteres av virksomhetsleder i samarbeid 

med flere fra avdelingen. Det er foreslått fra kommunen en workshop 
og tett samarbeid med IR i oppgaven. IR v/ Anne Lise og Lisbeth 
avklarer videre rundt dette. 

• Turnmøte 
o Det er invitert til møte for å se på om det finnes bedre måter å fordele 

timer i turnhallen på. Det er invitert styreledere og daglig ledere fra de 
3 aktuelle klubbene Oppegård, Langhus og Ski 

• Sofiemyr Fotball 
o Ny klubb som har bedt om godkjenning. Anne Grete opplyste om 

informasjon hun hadde fått gjennom telefonsamtale. Det innhentes 
mer informasjon fra Viken IK før styret får saken til behandling.  

•  
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Referat 
Lisbeth Coste, 15/2-24 
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